
Balcapetrades koaoinafca “Vulkāns** 

vietējās komitejas revīzijas komisijas
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ATSKAITE 

1968»gGUia 23.novefifl:)rI

Atskaites perioda revīzijas komisija sastavija no pieoiem 

looek^em: Geoas 2i.,Rituma s.^ijeites B.,Maligeva8 G.un Jaarones I.^ 

Kombināta vietējas komitejas kases atlikuma,arodbiedrības mār
ku un finansu-saimnieoisko dokumentu pārbaude tika izdarīta divas 

reizes* 1968.gada 26,jūlijā,ietverot laiku no I968»gada l.janvara 

līda 1,jūlijam,un otra 1968.gada 19.novembrī par laiku no 1968.g»
1.jūlija līdz 19.nove£ibrim.

Iztrūkumi kasē un arodbiedrības markae netika konstatēti. Fak
tiskie atlikumi saskanēja ar atlikumiem peo kases greoatas.

Cehu komiteju kasieri arodbiedrības biedru naudas ieteksā 

komitejas kasē savlaicīgi, juielākio nenorēļplnatie atlikumi parasti 

paradae mehāniskā ceha.Tur biedru naudu iekasēšana japanak stāvok- 
ļ-a, uzlabošana.

pārbaudot finansiāli-saimnieoiskas darbības dokumentus,re
vīzijas komieksija konatatēja,ka dokumenti tiek noformēti pareizi 
un grāmatojumi izdarīti savlaicīgi.

i:irmā revīzijā konstatē ja,ka nepareizi izdarīta iemaksu ieka
sēšana par oe^ zīmēm uz pionieru nometni,jo katra atsevišķa ga^ 

dījuma nav rakstīts iegēmiarna ordors un izsniegta kvīts.
Otrā pusgada gadi gadījumi novērsti.
Pēdēja revīzija tika atrasts,ka no komitejas līdzekļiem 

iegādātās klavieres,bet nav dokumentu par saņemganu.

I

Kāsēs operācijas 1968.gada 10 mēnegos izsakās sekojoši* 

atlikumi uz l.I 68. 
ienācisjls kasē 10 mēnešos 

izdots no kases 10 mēnešos 

atlikums uz l.XI 68.
Tekošā rēķina atlikums uz 1,1 68.g. 
ienācis tekoša rgķinā nmnešos 

izdevumi no tekošā rēķina 10 mēnešos 

atlikums uz l.XI 68.

1003,03
26168,11
26374,44

786,70
J236,63

17897,89
17832,36
1306,06
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Arodbiedrības biedru mārku i^grozība:
atlikums uz I968.8ada l.jaaTarl 

nopirktam markas 10 mēnešos 

izlietotas markas 10 mēnešos 

atlikums uz 1968«gada l.noTembrl

310^12 

15.265,- 

16.115,17 

459,95
Izdarot tāmes aaalizl par 1968.gada 9 mēnešiem konstatēts 

sekojošais*
ieņēmumi pēc pisna par 9 mēnešiem J2.990,-, faktiski R. 11,903,84 

jeb izpildījums par 9l,65S^
izdeuimi pēo plāna par 9 mēnešiem R. 13,564,-, faktiski R/11712,- 

Jeb 86,4 %
Ieņēmumi nav izpildīti sakara ar kultormasu un fizkultūras 

pasākumu ieņēmumu neizpildi. Arodbiedrības biedru naudas iekasētas
98,7 Jt.

IzdeTumu daļā pārtēriņš sporta inventārā iegādē,izdevumos,kas 

saistīti ar sporta darbu un algās, tur pretī ekonomija kultūrmftsu 

audzināšanas pasākumiem un darbam ar bērniem,kā arī ka It ūr inventārā 
iegādē.

Tā ka šāe rezultāti ir ņemti par 9 mēnešiem,tad gadā pielaisto
neizmantotos līdzekļus izmantot. 

Pārbaudot ceļa zīmes uz atpūtas namiem un sanat ori jāa,koneta^ 
tēta sekojošais*

1960,(ļ^dā izmantotas pavisam 25 ceļa zīmes uz sanatorijām,24 ce
ļa zsmes uz atpūtas namiem un piecas ^ārstniecības kursa zīmes. 

Pārbaudē konstatēts,ka Izsniegšana noformēta pareizi, 

par visām ceļa z5teēm,par kurām jāiekasē piemaksa,tā iekasēta. 
Par ceļa zīmju izsniegšanu lemj vietējā komiteja,tāpat arī to,kam 

tiek izsniegtas bezmaksas ceļa zīmes.
Pēc speciālā arodbiedrības pieprasījuma I968.g, 17,jūlija tika 

izdarīta pārbaude pionieru sporta-atpūtas nometnē,kas darbojās vie
nu mēnesi un tika finansēta caur “Vulkāna “ vietējo komiteju.

Revīzijas komisija uz8kata,ka lai varētu pareizi veikt 

uzdevumu,tad vispirms arodbiedrības republikāniskai komitejai jā- 

iepazīstina ar tiem principiem uz kādiem šādas nometnes piesaista 

uzņēmumiem.
Revīzijas komisija katru ceturksni izlases vsidā ir izdarījumi 

darba nespējas lapu pārbaudi.

pārtēriņu iespējams novērst un

savu
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Heparolzībaa ir konstatētas «Daudzos gadī^uiios t^e salst āg ar 

ar to»lca cehu priekSnisU pletiekaai nopietni nepiet jautājtiaaiB p 

par atpūtas dienu pareizu noteikšanu.
^i gan pagājušā gadā tika izdota direktora pavēle^ka visas darlsa 

nespējas lapas ^isakstazna japaraksta ceha priekšniekam ^pilnībā tas 

netiek realizēts.
Lobīšanas-žāvēšanas-fūgošanae nodaļā darba nespējas lapas paraksta 

visi,kam tas iepaticies un t%)ēc arī tur ir iespējami tādi gadījumi, 
ka atsevišķiem strādniekiem strādājamās dienāg ieskaitītas divas 

sestdienas pēc kārtas un vēl nākošā svētdiena. Līdzīgi gadījumi ir 

arī ūdensdārzā.Izņemot vagonu krāvējus,tur tomēr vienam strādniekam 
nevar būt jāstradā divas sestdienas pēc kārtas.

saldus mēbeļu ceha darba nespējas lapas ceha priekšnieks ne«- 

paraksta,!āpēc daudzos gadījumos augšējā daļā ir vai nu kāda meis
tara paraksts vai nav pat izpildīts un parakstīts.

Vienīgais labums ir tas,ka atpūtas dienas ņemtas pēc grafika anxt 

un tādā ziņā kļūdu maz. Tomēr ļoti svarīgs ir arī pats darba nespē
jas lapu noformējums,jo uzrēķtnu var saņemt arī par tā neievērošanu.

Saldus mēbeļu ceha par sadzīves traumam trūkst baltās lapas.
Tā ir liela kļūda.

Attiecība uz Saldu jākonstatē,ka tur paviršības pielaistas arī 

āsstu darbā,izrakstot slimības lapas ar dubultām'dienām un kļūdai
niem dattimiem.

Daudz grēko cehu komiteju priekšsēdētāji,nepilnīgi izpildot darba 

nespējas lapā to daļu,kas tiem aizpildāma*nepareizi noteikts apmak
sas dienu skaits vai nav ierakstīts pareizas ailēs. pax sporta 

traumam bez jeb kāda dokumenta nolemts apmaksāt 100)^’ apmerm.
Tāds gadījums ssstopams zāģētavas oehā.
Par sporta traumam noteikti jābūt speciālas formas ārsta izziņai, 

citādi to nevar apmaksāt kā nelaimes gadījuma.
Sakarā ar to,ka slimības pabalstu izmaksas šinī godā ir i)alie- 

iinājuSās un pārsniedz tāmē paredzētas,kopējiem spēkiem jaciņas par 

par to,lai tās vismaz nepalielinātos uz nepareizību rēķina.
Vecā revīzijas komisija uzskata,ka nopietna darba dēļ ir nepie

ciešams, lai arodbiedrības republikāniskā komiteja revīzijas komisijas 

nepamet novārtā,oet iepazīstina ar visiem jauniem nolikumiem un 

kārtību vismaz rakstiski,kas līdz šim nav darīts,tad arī jauna 

revīzijas komisija varēs strādāt sekmīgāk*

Revīzijas komisijas priekšsēdētāja.
/

..... ..


